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ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

             Βασίλης Κεγκέρογλου-Βουλευτής Ν.Ηρακλείου 
                            

                             ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

 
ΠΡΟΣ τον Υπουργό: 
-Υγείας, κ.Α.Πλεύρη 

 
ΘΕΜΑ: «Να αναβαθμιστεί το Νοσοκομείο Ιεράπετρας  και να χαρακτηριστεί τύπου Α». 
 
Το νοσοκομείο Ιεράπετρας, όπως σας έχουμε τονίσει πολλές φορές, καλύπτει τις ανάγκες μεγάλου μέρους 
της Νοτιοανατολικής Κρήτης, χιλιάδων πολιτών και επισκεπτών και η περαιτέρω αναβάθμιση και στελέχωση 
του είναι όχι μόνο αναγκαία αλλά και επιβεβλημένη, αφού θα συμβάλλει στην απρόσκοπτη λειτουργία του. 
Σήμερα, ολοένα και αυξάνει η οργή και η αγανάκτηση της τοπικής κοινωνίας, η οποία  αποτυπώθηκε και στο 
πρόσφατο παλλαϊκό συλλαλητήριο της Ιεράπετρας, που φοβάται τα σχέδια που διαρρέουν αντί αναβάθμισης 
και την μετατροπή του στον νέο υγειονομικό χάρτη, σε ένα Κέντρο Υγείας, δηλαδή σε ένα απλό κέντρο 
διαλογής των ασθενών, που θα κατευθύνονται προς τον Άγιο Νικόλαο και προς το Ηράκλειο. 
Επειδή σύσσωμη η τοπική κοινωνία, αιρετοί, φορείς, συλλογικότητες και εκπρόσωποι αντιδρούν στο κλείσιμο 
του νοσοκομείου Ιεράπετρας και την υποβάθμιση του  
Επειδή το Νοσοκομείο Ιεράπετρας καλύπτει μία εκτεταμένη πληθυσμιακή περιφέρεια σε μία ιδιαίτερη 
γεωγραφική θέση με ανεπαρκές οδικό δίκτυο και 
επειδή η περαιτέρω αναβάθμιση και στελέχωσή του, είναι όχι μόνο αναγκαία αλλά και επιβεβλημένη, αφού 
θα συμβάλλει στην απρόσκοπτη λειτουργία του 
 
Ερωτάσθε κ. Υπουργέ: 
-Έχετε την πρόθεση να αναβαθμίσετε το Γενικό Νοσοκομείο Ιεράπετρας και να μεριμνήσετε για την 
στελέχωση του με το απαραίτητο ιατρικό, νοσηλευτικό και λοιπό προσωπικό για κάθε κλινική; 
-Προτίθεστε να το χαρακτηρίσετε άμεσα ως Νοσοκομείο  τύπου Ά και να θεσπίσετε περαιτέρω κίνητρα για τις 
νέες προσλήψεις; 
 
 
 
              Ο ερωτών βουλευτής 

                
                   Βασίλης Κεγκέρογλου  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2545

Ημερομ. Κατάθεσης:

1/3/2023




